

E-09-07, Plaza Mont Kiara, 2 Jalan Kiara, Mont Kiara, 50480 KL

- **3 03-6201 6888**
- O 019-283 2929
- www.helloholidays.com.my
- a sales@helloholidays.com.my
- facebook.com/helloholidays

# 8天6晚大阪/京都/合掌村/富士山/东京 日本深度之旅 - 温泉名汤. 地道美食. 探索日本文化

# 第1天 吉隆坡(吉隆坡国际机场)/大阪(关西机场)

请旅客前往吉隆坡国际机场指定航空公司柜台集合,乘搭飞机飞往日本[大阪]

# 第2天 抵达大阪: 大阪城公园 / 大阪水上巴士~京都. 岚山渡月桥

# 大阪城公园

大阪城在 1620 年代由德川秀忠重建但主塔在 1665 年遭雷击而烧毁。直到 1931 年才重新 建筑了现存的钢筋混凝土的城堡。 1997 年的 重修工作使得城堡焕然一新。





大阪是众所皆知的水城,八百零八座桥座落在大阪市内大小河流之上,形 成了一条水上观光游览之路,<mark>搭乘大阪水上巴士</mark>,在船上不但能欣赏河川 周游的壮丽景观及历史桥梁名胜古迹等,也能观赏大川河面上反映四季不 同变化的风情,成为大阪观光一个备受欢迎瞩目的旅游项目。





## 岚山渡月桥 + 嵯峨野竹林步道

河岸公园提供了绝佳的休闲场所;特别是在4 月初樱花盛开之时,以及 11 月中枫叶转红的 时候最为壮观漫步于寂静的围篱小径通过高 耸的竹林.来到隔壁清幽的的「野宫神社」, 野宫神社门口的黑色鸟居, 是全日本最古老 的木造鸟居。

早餐: 机上用餐

午餐: 日式火锅餐 晚餐: 日式风味餐

酒店:京都 KYOTO: KYOTO TOWER HOTEL ANNEX

#### 第3天 京都. 清水寺 ~ 金阁寺 ~ 金泽



## 清水寺(世界文化遗产)

从观景台可以看到京都的美景,春天可以 放眼粉红色的樱花, 秋季可以看到京都的 枫树美景。结构建筑没有使用钉子, 体现 出对观音菩萨的崇敬。



## 金阁寺(世界文化遗产)

一间禅宗寺庙,金阁殿本来是作为舍利殿之用,是收藏神圣的佛陀遗 骨,并镶贴金箔。金阁寺曾多次被烧毁包括应仁之乱,对上一次在1950年 被一位宗教狂热的僧人自焚而烧毁,目前的建筑是在公元1955年重建的。 而由足利义满的孙子所兴建的银阁寺是参考金阁寺而建成的。

日式烤肉+壽司....

金泽. My Stays Castle 饭店 或同级

# 金泽.兼六园~白川乡合掌村~高山.樱山八幡宫



日本的三个最美丽的风景花园之一。有 各种池塘,溪流,瀑布,小桥,茶座, 树木,石头和鲜花。兼六园的字面意思 是"兼顾六原素的公园",指的是宽敞, 僻静,矫揉造作,古色古乡,丰富水原 和广泛视野,而据中国景观理论是这六 个基本因素,构成了一个完美的花园。



# 白川乡合掌村

白川乡在1995年列为世界遗产,白川乡著名的传统合掌农舍,其中 一些更超过 250 年。合掌顾名思义是意思,像佛教僧侣双手压在一 起祈祷。这建筑风格发展了多代,其设计是能够承受在冬季下白川 乡合掌村

的大雪。屋顶没有使用钉,大阁楼空间用于培养蚕虫。



# 高山. 樱山八幡宫.屋台会馆 (Takayama Yatai Kaikan)

樱山八幡宫内的屋台会馆,保存着秋季高山祭巡游时使用的 11 台神轿彩车(屋台)。这里每年举办三次神轿彩车展示活动(3 月、7月、11月),每次轮流展出其中的4台。

午餐: 日式风味餐

晚餐:酒店内日式会席料理

酒店:高山. Hida Plaza Hotel 酒店 或同级

# 第5天 高山古街~富士山.忍野八海



# 高山古街: 上三之町

自古就是庶民的居住买卖之所,以商人汇聚之街繁盛至今。远在 300 多年以前,大名及郡 代、代官等在此设立馆邸—阵屋。被指定为完好保存了日本重要的传统建筑群的代表性地域, 所用的木材据说是以古有不可采伐之说的桧树杉树等 5 种高级树木,为掩盖其宅邸的奢华, 以防止官府发现后予以破坏,只好用柿子汁及烟灰涂抹,遂成一片灰黑。以酒窖、家庭咖啡 为代表的饮食店、工艺品店铺等多数使用古已有之的老式建筑。



## 忍野八海

于**忍野八海**欣赏由富士火山几经地层变动而形成的八处涌泉(称其为伏流泉水),由于受到当地民 众的保护,目前保存的相当原始,这涌泉甘甜可口,名列日本名水百选。

富士山海拔 3776 米,是日本最高的山峰,受到艺术家和普通人的崇拜并被尊崇为神圣的山峰。 (如果天气良好,可以上到五合目)



富士山海拔 3776 米,是日本最高的山峰,受到艺术家和普通人的崇拜并被尊崇为神圣的山峰。 (如果天气良好,可以上到五合目)

// 午餐: 富士山风味餐

// 晚餐: 酒店内

酒店: 富士 Fuji Premium 度假村 (温泉) 或同级

#### 第6天 富士山. 箱根国家公园~东京



# 箱根国家公园 (含驹岳缆车&芦之湖海盗船)



## 箱根神社

箱根神社位于箱根山脚下的芦之湖畔。神社隐藏在茂密的树林中, 其伫立于芦之湖中的醒目红色鸟居和主要街道元箱根为箱根神社增 添很多光彩。

早餐: 酒店

// 午餐:

日式风味餐

晚餐:海鲜火锅

酒店: 东京. 川崎日航 或同级



#### 皇居外苑

东御苑是从前的江户城堡的最内部的安全防御阵线,即所谓的本丸(主要防御阵线)和二之丸(第二防御阵线)。所有的主要建筑今天已经都见不到了,但是护城河,城墙,城门和一些外围建筑还是得以保留下来。



# 浅草观音寺 + 商店街「仲见世通」

是东京中心的「下町」,是东京少数几个保留江户氛围的地区。浅草的主要景点是建于7世纪的著名佛教寺院-**浅草寺(雷门,观音寺)**。 寺庙前会先经过**商店街「仲见世通**」,提供了各种传统地方小吃和观光纪念品。



#### 银座

是东京最有名的高级购物、用餐及娱乐中心,有许多百货公司、精品店、画廊、餐厅、夜店及咖啡馆。 1612 年到 1800 年期间,今日的银座在当时是银币造币厂(日本语称为 ginza),这也是其名称缘由。自 1923 年关东大地震后,银座开始蜕变成为高级购物中心。



新宿 - 新宿的购物,娱乐及商务琳琅满目

新宿歌舞伎町 - 歌舞伎町取名自一间没有完工的歌舞伎座,是日本最大的红灯区,这里有多到数不清的餐厅,酒吧,小钢珠游戏场,爱情旅馆(love hotel)以及各式各样的红灯场所。

早餐:酒店

// 午餐: 一兰拉面 +温泉蛋

// 晚餐: 日式居酒屋风味餐+饮料

酒店: 东京. 川崎日航 或同级

第8天 东京/吉隆坡 <mark>(早餐)</mark>

送往东京机场,搭机返回吉隆坡。

# Tour fare: (Twin Share, Included air ticket, tips, Travel Insurance)

By Malaysia Airline: Day1 KL/Osaka MH 52 (2215/0545+1)
Day8 Tokyo / KL MH 89 (1005/1700)

Dayo 10ky0 / KL MI1 09 (1005/1700)

RM 10388/ Per Person - 20 NOV 2024 (autumn, Maple leaf)

By Malaysia Airline: Day1 KL/Osaka MH 52 (2215/0545+1)
Day8 Tokyo / KL MH 71 (2230/0455+1)

Day9 (0455am) arrive KLIA

RM 10388/Per Person - 22 NOV 2024 (autumn, Maple leaf)

● By Malaysia Airline: Day1 KL/Osaka MH 52 (2215/0545+1)

Day8 Tokyo / KL MH 89 (1005/1700)

RM 10388/ Per Person - 23 DEC 2024 (冬季賞雪 Winter/snow)

● By Malaysia Airline: Day1 KL/Osaka MH 52 (2215/0545+1)

Day8 Tokyo / KL MH 71 (2230/0455+1)

Day9 (0455am) arrive KLIA

RM 10388/ Per Person - 22 DEC 2024 (冬季賞雪 Winter/snow)

RM 10388/Per Person - 29 JAN, 30 JAN 2025 (CNY, 冬季賞雪 Winter/snow)

• By Malaysia Airline: Day1 KL/Osaka MH 52 (2215/0545+1)

Day8 Tokyo / KL MH 89 (1020/1645)

RM 10388/ Per Person - 01 APR 2025 (Sakura)

● By Malaysia Airline: Day1 KL/Osaka MH 52 (2215/0545+1)

Day8 Tokyo / KL MH 71 (2230/0455+1)

Day9 (0455am) arrive KLIA

RM 10388/ Per Person - 30MAR, 06 APR 2025 (Sakura)

\*\* Travel Insurance: 70 years old & above- top up RM 100/Person

★Child with bed: less RM 400 / child without bed: less RM 900

★Hello's Tour Leader (English / Mandarin/Malay speaking) + local guide (Mandarin speaking)

\*\* 请注意:住宿酒店,午晚餐及旅游景点若遇特殊情况不可抗拒之因素,本公司保有变更之权利与义务! \*\* TERMS & CONDITIONS APPLY \*\*





E-09-07, Plaza Mont Kiara, 2 Jalan Kiara, Mont Kiara, 50480 KL

- **3** 03-6201 6888
- **©** 019-283 2929
- www.helloholidays.com.my
- a sales@helloholidays.com.my
- facebook.com/helloholidays

# 8Days 6Nights Osaka / Kyoto/ Shirakawa / Mt. Fuji / Tokyo Japan Discovery Tour – Famous Hot Spring . Japan Cuisine . Culture Discovery

Day 1 Kuala Lumpur (KLIA) / Osaka (Kansai Airport)

Day 2 Arrive Osaka: Osaka Castle / Osaka Water Bus ~ Kyoto: Arashiyama+ Sagano Bamboo Forest



#### Osaka Castle

Rebuilt by Tokugawa Hidetada in the 1620 but its main castle tower was struck by lightning in 1665 and burnt down. Until 1931 only reconstruction. Refreshing castle make it looks fresh looking in 1997.



Osaka Water Bus

Take the "Aqua-Liner" and enjoy the beautiful scenery of "Osaka Water City" in the river. Covers Osaka's major sightseeing spots, including Osaka Castle, Nakanoshima, OBP (Osaka Business Park), and OAP (Osaka Amenity Park).



#### Arashiyama Togetsukyo Bridge + Sagano Bamboo Forest

Riverside park is provided the best recreational places especially when cherry blossoms in April and maple leaves turning red in November. Walk in silence through the Sagano Bamboo Forest Trail and come to the Nomiya Shrine which front door is Black Torii that was the oldest wooden Torii.

Lunch: Japanese Steamboat // Dinner: Japanese Cuisine

Hotel: Kyoto . TOWER HOTEL ANNEX Hotel or similar

Day 3 Kyoto . Kiyomizudera Temple ~ Golden Pavilion ~ Kanazawa



# Kiyomizudera Temple (World Heritage)

The most famous is the 13 meters above the hillside below from main hall's wooden stage. From the observatory deck, can view the beautiful scenery of Kyoto. Enjoy the view of cherry blossoms in spring season while enjoy

the maple leaves in autumn. The main hall was built without using any nails. This temple was the house of thousand Kannon.



#### Golden Pavilion (Kinkakuji) (World Heritage)

Is a Zen temple that used to store the remains of god moreover covered in gold leaf. It has been burned down numerous times included the Onin War, the recently was in 1950 when it was set on fire by a fanatic monk. The present structure was rebuilt in 1955.

Breakfast: Hotel // Lunch: Japanese Cuisine Hotel: Kanazawa Mystays Castle Hotel or simi // Dinner : Japanese BBQ, sushi ...eat all you can

Day 4 Kanazawa ~ Shirakawa Gassho Village ~ Takayama



Kanazawa Kenrokuen - one of Japan's "three most beautiful landscape gardens". The spacious garden used to be the outer garden of Kanazawa Castle. Constructed by the ruling Maeda family over a period of nearly two centuries, it was not opened to the public until 1871. features various ponds, streams, waterfalls, bridges, teahouses, trees, stones and flowers.



### Shirakawa Gassho Village

Declared a UNESCO world heritage site in 1995, famous for their traditional gassho-zukuri farmhouses, some of which are more than 250 years old. The architectural style developed over many generations and is designed to withstand the large amounts of heavy snow that falls in the region during winter. The roofs, made without nails, provided a large attic space used for cultivating silkworms.

#### Sakurayama hachiman shrine & Takayama Yatai Kaikan

The Float Hall is in Sakurayamahachiman, and houses 11 floats for the fall Takayama festival. They rotate the floats 3 times a year (March, July, and November) putting 4 on display each time. In a revival of the festival parade, a shrine maiden takes visitors on a tour.

Breakfast: Hotel // Lunch: Japanese Cuisine // Dinner: Hotel Japanese Set

Hotel: Takayama . Hida Plaza Hotel (Hot Spring) or similar

# Takayama ~ Mt. Fuji . Oshinohakai ~ Mount Fuji



#### Takayama Old Street: San-machi

is the iconic district for sightseeing in Takayama. This merchant center was the prosperous heart of the community during the old castle town days. Kami-Sanmachi is especially worth a visit. The old Sanmachi downtown area grew as people gathered along the lanes linking the castle, prominent temples and shrines, and also flourished around the Takayama-Jinya, the old government office that was built over 300 years ago.



#### Oshino Hakkai

Visit Oshino Hakkai-- enjoy several changes from the Fuji volcanic formations formed at eight springs (called underground stream springs), due to the protection of the local population, currently saved quite original, this sweet and delicious springs, ranked Japanese name water one hundred election.



**Mount Fuji** 3776 meters Japan's highest mountain. It is a sacred mountain and experienced big popularity among artists and common people.

( If weather condition is good , will visit to  $5^{\text{th}}$  Station )

Breakfast: Hotel

// Lunch: Mt. Fuji Japanese Cuisine

Hotel: Mt Fuji . Fuji Premium Resort (Hot Spring) or similar

Day 6 Mt. Fuji Hakone National Park ~ Tokyo



# Mt. Fuji Hakone National Park

**Dinner: Hotel** 

(Included Cable Car & Lake Ashi Pirate Cruise)

# **Hakone Shrine**

Hakone Jinja stands at the foot of Mount Hakone along the shores of Lake Ashi.

Breakfast: Hotel // Lunch: Japanese Cuisine // Dinner: Steamboat

Hotel: Tokyo . Kawasaki Nikko or similar



#### The Imperial Palace Gardens

(Kōkyo Higashi Gyoen) are a part of the inner palace area and are open to the public. They are the former site of Edo Castle's innermost circles of defense, the honmaru ("main circle") and ninomaru ("secondary circle"). None of the main buildings remain today, but the moats, walls, entrance gates and several guardhouses still exist.

#### **Asakusa**

Asakusa is Tokyo center "Shitamachi" is a few reservations Edo Tokyo atmosphere areas. Asakusa's main attraction is built in the 7th century, the famous Buddhist temple - Senso-ji Temple (Thunder Gate, Temple). Will first go through the Shopping Street Nakamise Pass , Nakamise offers a variety of traditional local snacks and tourist souvenirs.



The Ginza is Tokyo's most famous upmarket shopping, dining and entertainment district, featuring numerous department stores, boutiques, art galleries, restaurants, night clubs and cafes. One square meter of land in the district's center is worth over ten million yen, making it one of the most expensive real estate in Japan.



Shinjuku: Various type of shopping and entertainment

Shinjiku Kabukicho: Japan's largest red light district features countless restaurants, bars, nightclubs, pachinko parlors, love hotels and a wide variety of red light establishments for both sexes and sexual orientations.

Lunch: Lamen +Onsen egg

// Dinner: Local Gourmet at Japanese Tavern+ drink

Hotel: Tokyo . Kawasaki Nikko or similar

Day 8 Tokyo / Kuala Lumpur

(Breakfast)

**transfer to Tokyo Airport** for taking flight back to Kuala Lumpur.

**Tour fare:** (Twin Share, Included air ticket, tips, Travel Insurance)

**By Malaysia Airline**: Day1

KL /Osaka MH 52 (2215/0545+1)

Day8 Tokyo / KL MH 89 (1005/1700)

RM 10388/ Per Person - 20 NOV 2024 (autumn, Maple leaf)

By Malaysia Airline: Day1

KL /Osaka MH 52 (2215/0545+1)

Dav8

Tokyo / KL MH 71 (2230/0455+1)

Dav9

(0455am) arrive KLIA

RM 10388/ Per Person - 22 NOV 2024 (autumn, Maple leaf)

By Malaysia Airline: Day1 KL/Osaka

MH 52 (2215/0545+1) Day8 Tokyo / KL MH 89 (1005/1700)

RM 10388/Per Person - 23 DEC 2024 (冬季賞雪 Winter/snow)

By Malaysia Airline: Day1

KL /Osaka MH 52 (2215/0545+1)

Tokyo / KL MH 71 (2230/0455+1)

Day9 (0455am) arrive KLIA

RM 10388/Per Person - 22 DEC 2024 (冬季賞雪 Winter/snow)

RM 10388/Per Person - 29 JAN, 30 JAN 2025 (CNY, 冬季賞雪 Winter/snow)

By Malaysia Airline: Day1 KL/Osaka

MH 52 (2215/0545+1)

Day8 Tokyo / KL MH 89 (1020/1645)

RM 10388/ Per Person - 01 APR 2025 (Sakura)

By Malaysia Airline: Day1 KL/Osaka

MH 52 (2215/0545+1)

Dav8 Tokyo / KL MH 71 (2230/0455+1)

Day9 (0455am) arrive KLIA

RM 10388/ Per Person - 30MAR, 06 APR 2025 (Sakura)

Travel Insurance: 70 years old & above- top up RM 100/Person

★Child with bed: less RM 400 / child without bed: less RM 900

★Hello's Tour Leader (English / Mandarin/Malay speaking) + local guide (Mandarin speaking)

The itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator. \*\* \*\* Terms & Conditions Apply \*\*

# 【Hotels & meals information as below】

★ 京都 KYOTO: KYOTO TOWER HOTEL ANNEX or similar



★金泽. My Stays Castle 饭店 / Kanazawa My Stays Castle Hotel or similar



★ 高山 . Hida Plaza Hotel (温泉) / Takayama . Hida Plaza Hotel (Hot Spring) or similar



★ 富士 Fuji Premium 度假村 (温泉) / Fuji Premium Resort (Hot Spring) or similar



★ 东京. 川崎日航 / Tokyo . Kawasaki Nikko or similar



日式火锅餐 **Japanese Steamboat** 

岚山豆腐套餐 Arashiyama Tofu Cuisine

京都风味餐 **Kyoto Cuisine** 



日式烧肉自助餐+饮料(任吃)

Japanese BBQ + Drinks (eat All you can )



高山酒店日式会席料理

Takayama Hotel Japanese Kaiseki Cuisine



合掌村农家料理 **Shirakawa Village Local Cuisine** 



富士山风味餐 Mt Fuji Japanese Cuisine

箱根风味餐 **Hakone Japanese Cuisine** 



一蘭拉面 + 溫泉蛋

**Ichiran Ramen with Onsen Egg** 





海鲜火锅 Seafood Steamboat



日式居酒屋风味餐+1杯饮料

Local Gourmet at Japanese Tavern + 1 Drink





